

JANUARY 2021 -SESSION SYNOPSIS

1. Church Theme in 2021 is based on God's statement in Exodus 3: 12, "**I WILL BE WITH YOU**"
2. Thank you to all of you for your thoughtfulness and co-operation in getting your contributions for 2020 to the church prior to year end. May the good Lord continue to bless you and your family in the new year ahead.
3. This year's Annual General Meeting will be held by zoom on Sunday, March 21, 2021 at 2:00 pm. Please check our church website in March 2021 on how to join in by computer or by telephone.
4. All groups wishing to have their reports included and printed in the Annual Report for 2020 are to forward their reports (translated if possible) to Rev. Morgan Wong by February 14th, 2021.
5. Wish one and all a safe and Happy New Year!

2021 年 1 月 - 堂議會會議摘要:

1. 本教會 2021 年度主題是“我將與你同在”，取自出埃及記 3:12。
2. 感謝大家的體諒和合作在 2020 年年底把奉獻寄到教堂。在新的一年，願主繼續祝福你和你的家人。
2. 今年度 <會友大會> 將於 2021 年 3 月 21 日 (星期日) 下午 2:00 召開。請在 2021 年 3 月份時上到我們教會的網站查看如何藉著電腦或電話參加。
4. 請各小組在 2021 年 2 月 14 日之前將其報告傳送給黃牧師 (若可能把它翻譯)，以便安排 2020 年度《年刊報告》。
5. 願祝大家新年快樂！